



Municipalité de Sheenboro  
59 Chemin Sheen  
Sheenboro, Québec J0X 2Z0  
819-689-5022

### **Office Hours and Appointments**

Due to a current staffing shortage the office will open to the public by appointment only until further notice as of Thursday Oct 5th 2023.

Please call 819-689-5022 or email [dg.sheenboro@mrcpontiac.qc.ca](mailto:dg.sheenboro@mrcpontiac.qc.ca) to make an appointment if you need to visit the office for any reason. There is a drop box behind the office in the parking lot that we check daily were you can leave tax payments.

Our apologies form any inconvenience this may cause.

Sincerely,

Simon Tessier  
Interim Director General  
Municipality of Sheenboro

### **Heures de bureau et rendez-vous**

En raison d'une pénurie actuelle de personnel, le bureau sera ouvert au public sur rendez-vous uniquement jusqu'à nouvel ordre à compter du jeudi 5 octobre 2023.

Veillez appeler au 819-689-5022 ou envoyer un courriel à [dg.sheenboro@mrcpontiac.qc.ca](mailto:dg.sheenboro@mrcpontiac.qc.ca) pour prendre rendez-vous si vous devez vous rendre au bureau pour quelque raison que ce soit. Il y a une boîte de dépôt derrière le bureau dans le parking que nous vérifions quotidiennement où vous pouvez déposer vos paiements d'impôts.

Nous nous excusons pour tout incon vénient que cela pourrait causer.

Sincèrement,

Simon Tessier  
Interim Director General  
Municipality of Sheenboro